
Sprawozdanie 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 
Posiedzenie w dniu 14 stycznia 2024, godz. 11:00 
w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Przewodnicząca otwarła posiedzenie, stwierdziła quworum (na 8 członków Komisji 2 
nieobecnych) oraz przypomniała o RODO. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do 
porządku obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. Nie było również uwag 
do protokołów z posiedzeń z dnia 19.11.2024 roku oraz z dnia 25.11.2024 roku. 
Protokoły zostały przyjęte przez obecnych członków komisji. 

Następnie przewodnicząca przedstawiła nowy, zmieniony plan pracy Komisji na rok 
2025. Po korektach członków Komisji plan pracy na rok 2025 został zaopiniowany 
pozytywnie. 

  
W wolnych głosach Pan w-ce Burmistrz Sebastian Wlazły poinformował o 
rozpoczęciu prac dotyczących budowy nowej szkoły Podstawowej przy ulicy 
Czołowskiej w Kórniku. 

Radny Jarosław Janowski zapytał o uzgodnienia dotyczące nieporozumień w zespole 
„Władysie”. Pan w-ce Burmistrz odpowiedział, że odbyły się trzy spotkania w tej 
sprawie z przedstawicielami stron i ma nadzieję, że wszystko teraz pójdzie w dobrym 
kierunku. Radny Janowski wyraził opinię, że jest to zespół gminny i chciałby aby taki 
pozostał. 

Pani kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber wraz z w-ce 
burmistrzem przedstawiła harmonogram prac placówek oświatowych dotyczący 
zbliżającej się rekrutacji na nowy rok szkolny. 

Radny Adam Lewandowski zapytał o stan prac na terenie „półwyspu szyja”.  W-ce 
burmistrz odpowiedział, że na chwilę obecną mają być na tym terenie zrobione prace 
porządkowe aby wyglądał schludnie i nadawał się do spacerowania. Ponieważ teren 
ten nie jest gminny inne prace inwestycyjne się są planowane. 

Przewodnicząca zapytała w-ce Burmistrza Sebastiana Wlazłego o stan sprawy 
sprzed kilku miesięcy dotyczącej znajdującego się na terenie Błoni Wake Parku o 
uporządkowanie którego wnioskował mieszkaniec Kórnika. Pan w-ce Burmistrz 
odpowiedział, że wysłane zostało pismo do Starostwa, na które nie przyszła żadna 
odpowiedź. Ponieważ MiG Kórnik nie jest stroną w tej sprawie nic więcej nie można 
zrobić. Zainteresowany mieszkaniec wie, że musi po raz kolejny zwrócić się sam do 
Starostwa w tej sprawie. 

Kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber poprosiła aby wybrać 
z grona członków Komisji dwóch przedstawicieli do komisji przyznającej granty na 
organizację zajęć pozalekcyjnych, ścieżek edukacyjnych i projektów edukacyjno-
wychowawczych w przedszkolach i szkołach podstawowych prowadzonych przez 
Miasto i Gminę Kórnik. Radny Adam Lewandowski zaproponował Panią Martę 
Kowalczyk oraz Danutę Paluszkiewicz. Radne wyraziły zgodę. Kandydatury zostały 
przyjęte jednomyślnie. 



 

Innych wolnych głosów, zapytań  i wniosków nie było. Przewodnicząca zakończyła 
posiedzenie o 12.16 


